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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2017/18:638 Anonyma vittnen

I Sydsvenskan den 23 januari tycks statsminister Stefan Löfven öppna för att 
införa anonyma vittnen. 

Situationen med att så få vågar vittna är alarmerande. Problemet är uppenbart, 
och Kristdemokraterna har under flera år drivit på att införa möjligheten att 
vittna anonymt. På Sydsvenskans fråga ”Är du beredd att införa anonyma 
vittnen?” svarar Stefan Löfven:

”Vi får titta på olika sådana möjligheter. Vi måste väga det mot rättssäkerheten. 
Men ja, vi måste försöka att få fler människor att våga vittna. För det är en så 
avgörande del om du ska få en fällande dom. Vi måste pröva olika möjligheter 
för att komma längre med detta. Men exakt vad är justitieministern bättre att 
svara på.”

Med anledning av att statsministern i intervjun hänvisar till justitieministern vill 
jag fråga justitie- och inrikesminister Morgan Johansson följande:

 

Är ministern överens med statsministern om att det är angeläget att ”titta på 
olika sådana möjligheter” att införa anonyma vittnen?

………………………………………

Andreas Carlson (KD)

Från Riksdagsförvaltningen
2018-01-24
Besvaras senast
2018-01-31 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren


